
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne16. 11. 2011 ob 15.00 v oranžni sobi (drugo nadstropje glavne 
stavbe) z naslednjim dnevnim redom: 

  

Prisotni: C. Filipič, A. Fekonja, M. Gams, J. Jakofčič, Z. Jernejc,G. Kramberger, R. Pergarec, R. Ponikvar, J. 
Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc, 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov opravičili: M. Koželj, I. Falnoga, G. Tavčar, D. Zupančič, T. 
Ručigaj, S. Glinšek 

  

1.            Pregled in potrditev zapisnikov sej, z dne 5. 10. 2011 in 19. 10. 2011, ker zaradi premalo časa nista 
bila obravnavana 2. 11. 2011 in zapisnika odprte seje dne 2. 11. 2011 

Predgledali in potrdili smo spremembe in dopolnitve zapisnika seje z dne 5. 10. 2011(tč . 2), kjer je bilo 
potrebno odvzeti odstavek o intervencijskem zakonu in drugi odstavek tč. 2,  »Predlog sprememb aktov 
...;«, razložiti , katere akte smo želeli spremenjene in zakaj. Potrdili smo zapisnik 19. 10. 2011 in zapisnik 
odprte seje z dne 2. 11. 2011, glede predstavitve prostorskega plana IJS in zbiranja pripomb na osnutek 
predstavljenega plana. 

  

2.            Tekoča obvestila 

Dne 20. 10. 2011 so bile izvedene volitve novega člana iz vrst skupnih služb za IO SVIZ/IJS v skladu 
pravilnikom o izvolitvah SVIZ/IJS. Izmed 3 (treh) kandidatov je bil izvoljen Rok Ponikvar, univ. dipl. org. , 
zaposlen kot programer aplikacij v CPO (center za poslovne obdelave). Želimo mu dobrodošlico in uspešno 
sodelovanje v IO SVIZ/IJS. 

I. Zajc je pregledal in podal mnenje o »Uredbi o normativih in standardih za določanje sredstev za izvajanje 
raziskovalne dejavnosti finansirane iz javno finančnih sredstev«. Z Uredbo se načeloma strinjamo, bomo 
pa še upoštevali kake dodatne pripombe do roka.  Sklenili smo, da bomo v roku podali pisno izjavo - memo 
direktorju o strinjanju Uredbe. 

I. Zjac je opozoril, da moramo preveriti v naši pravni službi, katere točke in pripombe, ki smo jih člani 
SVIZ/IJS podali po presoji na predlog sprememb »Dopolnitev Statuta Instituta »Jožef Stefan«« ter s 
»Spremembami in dopolnitvami pravil volitev članov upravnega odbora Instituta iz kolektiva zaposlenih 
na IJS« saj  s strani vodstva nismo prejeli povratnega obvestila kaj je sprejeto in kaj ne. 



M. Gams je opozoril, da se zaposleni, predvsem mlajša generacija, ki nimajo rednega delovnega razmerja, 
pritožujejo zaradi zaposlitve za določen čas, kar postaja praksa tudi na IJS. Zaposlitve za določen čas se 
vlečejo po več let, ne le dve leti, kakor je v zakonu predvideno, kar celostno otežkoča življenje in socialno 
varnost posamezniku na vrsti vitalnih življeskih področjih (stanovanja, krediti, načrtovanje otrok, ...;) 

Predlagamo, da se po 5 (petih) letih (do konca MR), delovna razmerja za določen čas spremenijo v 
nedeločen čas. Odpuščanje iz poslovnih razlogov je namreč možno tudi pri zaposlitvi za nedoločen čas. Na 
odsekih, kjer prihaja do tehnoloških viškov (delo vezano na čas trajanja projekta) naj se odpušča skladno 
z zakonom o tehnoloških viških, SVIZ-ove člane nazadnje, MR so izjema. 

G.Kramberger, je predlagal, izdelavo sistema - elaborata, kaj MR čaka v bodočnosti, kje in kako se bodo 
zaposlovali in kakšni bodo predvideni tehnološki učinki njihovega znanja. 

M. Gams je poročal, da so na Inžinirski akademiji  razpravljali o finansiranju fakultet in univerz. V IO 
SVIZ/IJS se zavzemamao o enakosti ocenjevanja kriterijev (raziskave in pedagoške vpetosti, sodelovanje 
bo nagrajeno). 

Na VSZ SVIZ so zbrali in posredovali predvolilna vprašanja številčno najmočnejšim strankam predvolilnega 
boja. Na VSZ SVIZ menijo, da imajo zaposleni pravico vedeti, kaj bodo stranke naredile za (ali proti) 
fakultetam in inštitutom. 

 Vprašanja glasijo: 

                1.Za koliko nameravate povečati/pomanjšati odstotek proračuna za a) znanost in razvoj in b) za 
visoko šolstvo? 

2.Ali boste spodbudili gospodarsko rast z inovacijami in uporabo znanja ter kako? 

3.Za koliko boste povečali plače v a) znanosti in razvoju in b) za visoko šolstvo? Ti dve področji sta 
bili namreč v obdobju od leta 2002 do danes pri plačah močno prikrajšani (plače so se zvečale manj kot 
inflacija in za 20 odstotkovnih točk manj kot povprečna plača v Sloveniji; določene skupine kot asistenti 
ali lektorji imajo nižje plače, kot če bi šli v druge službe)? 

4.Na kakšen način boste zagotovili primerno financiranje javnih univerz, ki nimajo zagotovljenega 
financiranje petega letnika, hkrati pa naj bi se odprle nove privatne univerze? 

5.Na kakšen način boste povečali financiranje študenta? Ali predvidevate raven financiranja  vsaj 
na nivo dijaka? 

6.Kako nameravate podpreti projekte in programe v znanosti in razvoju na inštitutih in fakultetah? 

7.Katere upravne postopke nameravate poenostaviti, da bi zmanjšali trenutno neverjetno stopnjo 
zbirokratiziranosti? 

8.Kako nameravate reagirati v primeru nesoglasij med politiko in stroko na področju znanosti in 
visokega šolstva in odpravljati posledice teh nesoglasij? 

Odgovore, ki nam jih bodo stranke posredovale nazaj bomo posredovali v najkrajšem času vsem 
članom,  da bo odločitev, koga izbrati na volitvah, lažja. 

G. Kramberger je pripravil na osnovi statističnih podatkov analizo rasti življenskih stroškov, plač (grafi). Na 
podlagi predočenih grafov, ugotavljamo, da dohodki na IJS realno padajo. Na IO SVIZ ostro protestiramo 
proti padcu plač in slabšanja finančnega položaja IJS delavcev, do plač restriktivni politiki vodstva instituta, 
saj se tolikokrat imenovana in željena odličnost ustanove na dohodku prav nič ne pozna. IO SVIZ/IJS 
zahteva sestanek z direktorjem o našem izrazitem nezadovoljstvu s plačno politiko, saj na IJS plače 
neprimerno počasneje rastejo, kakor primerjalno v srednje in osnovno šolstvu. 



  

3.            Razno    

Člani SVIZ/IJS, so nam poslali predlog o organizaciji še enega, enodnevnega izleta v letošnjem decembu, 
ker je letos ostalo še nekaj sredstev v ta namen. 

Izlet je soglasno potrjen in ga bomo skušali organizirati 3. decembra 2011, pod istimi pogoji kot prejšnjega. 
Izlet se organizira, če bo prijavljenih več kot 20 udeležencev, člani SVIZ/IJS plačajo polovico vrednosti 
izleta, nečlani plačajo celotno vrednost izleta. Ker je čas za organizacijo izleta kratek, je s pripravo potrebno 
pričeti takoj. 

  

Seja je bila končana ob 16.10. 

Sejo je vodil M. Gams in sovodil  J. Pungerčar                                                                     Zapisala: Metka 
Štraus                                                                   

Ljubljana, 21. 11. 2011 

  
Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS                       
 


